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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr LIV/2023 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Posiedzenie w dniu 24 marca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 24 marca 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:48 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 
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Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz 

Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak, Dyrektor Agencji Sportu i 

promocji w Prudniku Małgorzata Halek, Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w 

Prudniku Barbara Starzyk. 

 

a) Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w miesiącu lutym. 

Przewodniczący Komisji oznajmili, że w programie znajdują się protokoły z posiedzeń 

komisji w miesiącu lutym. 

Zapytali czy ktoś ma uwagi do protokołów? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie protokołów zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego w 

Prudniku miesiącu lutym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa w miesiącu lutym: 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

 

2. Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych 

gminie: 

a) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283) 

Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku Barbara Starzyk. 

Radny Edward Mazur zapytał czy w związku z tym, że schronisko młodzieżowe w 

Wieszczynie przeszło do prywatnego inwestora jego pracownicy zostali zwolnieni?  

Dyrektor Barbara Starzyk odpowiedziała, że przed samym zamknięciem pracowało tam 

tylko 3 pracowników, podjęta została decyzja o przeniesienie ich na stanowisko pracy nocnej, 

a tym samym nie została podpisana umowa z firmą ochroniarską. 
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Radny Edward Mazur pochwalił pracę dyrektor Barbary Starzyk. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar poruszył temat wydatków i dochodów schroniska. 

Stwierdził, że z wyliczeń wynika, że schronisko ma tylko 100 000 zł strat?  

Dyrektor Barbara Starzyk sprostowała, że biorąc pod uwagę subwencję schronisko jest do 

przodu o 75 000 zł.  

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar stwierdził, że jest to bardzo dobry wynik, tylko 

pogratulować.  

Dyrektr Barbara Starzyk oznajmiła, że czas dla schroniska był czasem trudnym, gdyż w 

marcu 2022 r. schronisko spotkało się z nowym zadaniem, które polegało na przyjęciu 

uchodźców z Ukrainy. Dzięki wsparciu firm oraz ludzi prywatnych udało się zaopiekować 

osobami potrzebującymi na najwyższym poziomie. 

Radny Tomasz Wisła -zapytał gdyby nie było uchodźców z Ukrainy jaki byłby dochód?  

Dyrektor Barbara Starzyk oznajmiła, że trudno to wyliczyć, gdyż w czasie gdy były uchodźcy 

nie było możliwości przyjmowania innych gości. Ponadto dyrektor wyraziła zdanie, że mimo 

wszystko zeszły rok został zakończony na bardzo dobrym poziomie. Trzeba brać pod uwagę 

fakt, że żadne schronisko młodzieżowe nie przynoszą zysków. Trudno jest osiągać zyski na 

samej działalności noclegowej.  

Radny Ryszard Czeczel zapytał czy ceny za noclegi są porównywalne do innych schronisk 

w Polsce?  

Dyrektor Barbara Starzyk poinformowała, że ceny w prudnickim schronisku są jednymi z 

najwyższych. Schronisko ma wysoki standard, budynek i pomieszczenia są zadbane. W tej 

chwili cena za pokój jednoosobowy bez śniadania wynosi 90 zł. Jest to dość wysoka cena jak 

na takie małe miasteczko, pomimo to schronisko ma gości. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie sprawozdania zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i  Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

 

b) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1284) 
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Informacje zawarte w druku omówiła Dyrektor Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

Małgorzata Halek.  

Radny Edward Mazur wyraził słowa uznania odnośnie działalności ASiP-u oraz pracy pani 

dyrektor. Poprosił, aby na ulicy Sybiraków umieścić tabliczkę informującą o kierunku, w 

którym znajduje się basen. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w 

Prudniku (druk nr 1284) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LXXVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku:  

1) Gospodarka finansowa: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1285) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1285) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1286) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o pkt. 14 uzasadnienia - jakie jest źródło i pochodzenie tej 

kwoty oraz jaki jest cel kwoty – na co ona zostanie przeznaczona?  

Skarbnik Wioleta Zator wyjaśniła, że jest ro różnica wynikająca z rozliczenia dochodów i 

wydatków - wyniki ciągniony od 2020 do 2022.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak tłumaczy, że od 2013 roku w systemie były wygenerowane 

nadwyżki, które konsumowane były w inny sposób. Jednak od 2020 roku zmieniła się 

interpretacja, że wszystkie pieniądze, które są w systemie śmieciowym mogą być 

przeznaczone tylko na gospodarkę śmieciową. W związku z tym należy uzupełnić to co w 

latach ubiegłych ostało wydane na inne rzeczy wprowadzić do budżetu związanego z 

gospodarką śmieciową.  

Radny Zygmunt Trojniak zauważył, że ustawa śmieciowa mówi jasno o tym, że system 

musi się sam bilansować.   

Burmistrz wyjaśnił, że sytuacja miała miejsce w poprzedniej kadencji. 

Radny Zygmunt Trojniak dopytał czy jest pewność, że w poprzednich latach środki z 

gospodarki komunalnej przeznaczane były na inne cele? 

Między radnym Zygmuntem Trojniakiem, Burmistrzem a Skarbnikiem Gminy wywiązała się 

dyskusja. 

Burmistrz wyjaśnił, że pieniądze wydatkowane były wcześniej na inne cele. W sytuacji, gdy 

już wiadomym jest, że muszą one wrócić do systemu – są wprowadzane do systemu. 

Burmistrz poprosił o zaproszenie na komisję Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczaka.  

W międzyczasie radny Trojniak zapytał o pkt. 13 uzasadnienia – zwiększenie wydatków na 

przeniesienie punktu dystrybucyjnego przeniesionego z Instalbudu. Zapytał co to był za 

punkt? 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka wyjaśnił, że była to skrzynka- rozdzielnia 

monitoringu miejskiego.  

Na posiedzenie komisji doszli Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymona Kroczak oraz Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami 

Monika Gniecka - Witkowska. 

Kierownik Referatu Monika Gniecka Witkowska wyjaśniła, że wprowadzana do budżetu 

kwota jest sumą z 3 poprzednich lat. Przedstawiła jak kształtowały się kwoty w 

poszczególnych latach. Kierownik przedstawiła również koszty funkcjonowania systemu.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że odkąd pamięta środki, które pozyskane z gospodarki 

odpadami nie mogą być przeznaczane ma inny cel. Zapytał dlaczego w latach 2020-2023 

środki te się skumulowały i przenoszone były między rozdziałami? 

Kierownik Referatu Monika Gniecka Witkowska oznajmiła, że środki cały czas były na 

koncie. 

Naczelnik Szymon Kroczak dodał, że interpretacja poprzedniej pani skarbnik była taka, że 
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nadwyżki budżetowe na odpadach stanowią dochód budżetu. I tak było. Kontrole RIO 

wykazały, że budżet powinien się samofinansować, pieniądze powinny być wydzielone na 

subkoncie i środki, które wcześniej zostały zagospodarowane w inny sposób musiały wrócić 

do systemu, aby rachunek był tzw. ciągniony i samofinansujący się. Nie ma tu ukrytych 

środków.   

Radny Zygmunt Trojniak przypomniał o przeprowadzonych całkiem niedawno rozmowach, 

dotyczących stawek za śmieci. Początkowa opcja była to wysokośc28 zł/osobę, ostatecznie 

ustalono kwotę w wysokości 26 zł/osobę. Teraz okazuje, że stawka 26 zł tez była ustalona z 

jakąś górką i lekko przeszacowana.  

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że stawka w większości przypadków jest szacowana. 

Szacuje się ją w oparciu o ceny rynkowe, o stan osobowy, zgodnie ze złożonymi 

deklaracjami. Patrząc na rok poprzedni wysokość wpływu, która przewyższyła założenia 

spowodowana była napływem osób z Ukrainy i weryfikacją deklaracji. Również składane 

wnioski o dodatek węglowy pokazał krzyżówki i osoby w gospodarstwach domowych, które 

finalnie musiały uiścić opłaty za odpady.  

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar wyraził zdanie, że przeszacowanie stanowi 

naprawdę niewielką kwotę. Stwierdził, że jak rozumie da się wyliczyć jaki procent z tego 

stanowią dodatkowe kwoty wynikające z krzyżówek, po GUS-ie oraz dodatkową kwotę 

wynikającą z uchodźctwem. Zapytał czy można przygotować zestawienie z jaką kwotą gmina 

ma do czynienia jeśli chodzi o uchodźców z Ukrainy? 

Radny Zygmunt Trojniak wyjaśnił, że nie było to pytanie tego rodzaju. Problem z 

Ukraińcami zaczął się w roku 2022,a dyskusja dotyczy roku 2020.   

Radni podjęli dalszą dyskusję odnośnie budżetu dotyczącego gospodarki komunalnej.  

Odnośnie kontroli przeprowadzanej z związku z gospodarką komunalną radny Zygmunt 

Trojniak zapytał czy Urząd kontrolował firmy, które mają REGON-y? Regon świadczy o 

prowadzeniu działalności gospodarczej. Radny zapytał ile regonów ma podpisane umowy o 

odbiór odpadów komunalnych? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że trzeba rozgraniczyć dwie kwestie. Przy regonie jest 

adres, przy którym zarejestrowana jest działalność. Nie zawsze (wypowiedź została 

przerwana przez radnego, jednak nie została ona zarejestrowana na nagraniu) 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że firma jest zarejestrowana w konkretnym 

budynku. Właściciel lokalu płaci za wywóz śmieci i obciąża swoich najemców kosztami 

eksploatacji.  

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że w budynkach wielomieszkaniowymi z lokalami 

użytkowymi wygląda to w ten sposób, że w lokalach mieszkalnych płaci się za wywóz 

nieczystości od osoby, natomiast w lokalach użytkowych od metrażu. 

Radny Tomasz Wisła wyjaśnił zasady prowadzenia działalności oraz posiadania numeru 

REGON. Dodał, że siedziba nie jest równoznaczna  z miejscem wytwarzania odpadów przez 

konkretną firmą. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar zgodził się z Tomaszem Wisłą. Dodał, że pytanie 

odnośnie regonów było bardzo słuszne, dodał, że trzeba będzie kiedyś do tego przysiąść i 

policzyć. 

Zakończył tym samym dyskusję i poddał zaopiniowanie projektu uchwały pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1286) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji Paweł Licznar poprosił radnego 

Zygmunta Bochenka o przedstawienie gościa, który pojawił się na posiedzeniu. Radny 

Zygmunt Bochenek przedstawił gościa Pana Mikołaja Hesia, który przyszedł na komisję  

w imieniu mieszkańców Rynku, aby przedstawić problem odnośnie parkowania w związku z 

planowanym remontem budynku przy ul. Tkackiej.   

Pan Mikołaj Heś przedstawił problem mieszkańców ul. Rynek 22, 23,24 oraz Sobieskiego 1 

i 1a. Mieszkają tam w większości ludzie starsi. W związku z planowanym remontem budynku 

i podwórka przy ul. Tkackiej przedstawiciel mieszkańców zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie 

wątpliwości czy po przeprowadzonym remoncie podwórka wspomniani mieszkańcy w 

dalszym ciągu będą mogli parkować tam samochody? Zapytał czy projektant brał pod uwagę 

czynnik społeczny? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że planując remont przy ul. Tkackiej jego 

zakres nie dotyczył tylko budynku a rewitalizacji całego podwórka. Początkowy zamysł był 

taki, aby droga znajdująca się z tyłu była drogą jednokierunkową, po to, by łatwiej było 

parkować. Parking, który obecnie jest zajęty ze względu na remont, zaraz po nim w dalszym 

ciągu będzie do dyspozycji, w żaden sposób nie zostanie zablokowany. Burmistrz zaprosił do 

urzędu osoby zainteresowane, zapewniając, że bardzo chętnie z nimi porozmawia i przestawi 

sytuację . Burmistrz poprosił naczelnika Wydziału Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej 

Aleksandra Gacka, aby przedstawił przebudowa od strony technicznej, jakie są ustalenia  

z wykonawcą oraz jak długo będą trwały utrudnienia. 

Między radnymi wywiązała się dyskusja, tematem wiodącym było umożliwienie 

mieszkańcom parkowanie pojazdów w określonym miejscu. (treść rozmowy nie została 

nagrana). 

Burmistrz oznajmił, że nie może odpowiedzieć na pytanie. W mieście obowiązuje uchwała 

dotycząca parkowania, trzeba by było ją na pewno zmienić i wprowadzić dodatkową 

kategorię. Dodał, że nikt nie chce mieszkańcom utrudniać życia i skoro ktoś przychodzi z 

problemem, to trzeba ten problem rozwiązać.  
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Przewodniczący Paweł Licznar oznajmił, że naczelnik Wydziału Inwestycji zaraz powie jak 

wygląda sprawa. Burmistrz zaproponował spotkanie i do czasu spotkania można rozważyć 

rozwiązanie polegające na wprowadzeniu pewnych zmian. Dodał jednak, że zasady reguluje 

uchwała, więc musi to zostać przeanalizowane przez prawników lub znaleźć inne 

rozwiązanie. Problem został przedstawiony, wiadomo że będzie on występował.    

Radny Zbigniew Kosiński stwierdził, że na czas remontu burmistrz może zwrócić się do 

rady o zmiany, aby część oznakowanych samochodów mogła korzystać z parkingów w innym 

miejscu. 

Przewodniczący Paweł Licznar powiedział, że się zgadza, jednak wolałby aby w temacie 

wypowiedział się prawnik. Wola rady raczej będzie, jednak wolałby konsultacji z radcą.  

Wyraził zdanie, że w porządku obrad dzisiejszej komisji nie ma tego punktu, więc warto 

poczekać do ustalonego terminu spotkania burmistrza z mieszkańcami. Ponadto odpytywanie 

burmistrza podczas dzisiejszej komisji prowadzi do chaosu. Poprosił Pana Hesia o to, aby 

poczekał na Naczelnika Wydziału Inwestycji, który wyjaśni mu wątpliwości. Zaproponował 

zakończenie tego tematu przejście do porządku obrad. 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał dlaczego Przewodniczący chce zakończyć temat? 

Oznajmił, że również chce znać rozwiązanie tej sprawy.  

Radny Edward Mróz poparł zdanie przedmówcy, który uznał, że naczelnik Wydziału 

Inwestycji został zaproszony po to, aby wyjaśnić sytuację również radnym.  

Przewodniczący Paweł Licznar oznajmił, że to on jest Przewodniczącym i zamyka dyskusję. 

Radny Zbigniew Kosiński wyraził zdanie, że przewodniczący tylko prowadzi obrady, a o 

tematach decyzją radni. Zawnioskował, aby możliwości rozwiązania sprawy zostały 

przedstawione przy radnych.  

Przewodniczący Paweł Licznar poprosił o wskazanie miejsca w porządku obrad, gdzie ten 

punkt ma być wprowadzony.  

Radny Tomasz Wisła stwierdził, że zrobiło się „mieszanie kijem wody”. Przyszedł 

mieszkaniec, aby rozwiązać problem, ale nie należy robić z tego burzy politycznej.  

Radny Edward Mróz powiedział, że na komisje został zaproszony Naczelnik i należy dać 

mu możliwość wypowiedzenia się.  

Przewodniczący Paweł Licznar zarządził 15 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Posiedzenie opuściła Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej Mieszkaniowej i 

Budownictwa Urszula Rzepiela. (nieobecność usprawiedliwiona). 

Po przerwie. 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli 

Zaopiniowanie projektu chwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 
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f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1294) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1294) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 
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h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1295) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1295) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1296) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1296) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 
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j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1297) 

Radny Josel Czerniak zawnioskował, aby w umowie o dzierżawę zamieścić zapis o tym, że 

dzierżawca ma dbać o nieruchomość. 

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że przy każdej umowie dzierżawy jest punkt 

zobowiązujący dzierżawcę do utrzymania terenu dzierżawionego w czystości. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1297) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1298) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1298) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Po zakończeniu punktu dotyczącego gospodarowania mieniem Burmistrz oznajmił, że w 

przestrzeni około sesyjnej pojawił się problem dotyczący przejmowania dróg od osób 

prywatnych, które deklarują, że chcą oddać drogi na rzecz gminy Prudnik. Dodał, że obiecał 

przygotować analizę z czym ta kwestia by się wiązała, ile tych dróg jest i jakie to będzie ze 

sobą rościło szacowane koszty. Burmistrz oznajmił, że temat ten pojawił się w związku z 

propozycją przejęcia jednej z dróg na poprzedniej sesji. Oznajmił, że chciałby przedstawić 

skalę problemu, a wiedząc o tym ile jeszcze jest dróg gminnych do wyremontowania nie 

chciałby dawać złudnej nadziei niektórym mieszkańcom, że gmina te drogi przejmie. 

Przejęcie takie rodzi konsekwencje: brak wpływu z podatków, często konieczność 

odrolnienia, konieczność uzbrojenia działek w infrastrukturę oraz ponosić koszty utrzymania. 

Na tą chwilę temat jest bardzo szeroki. Poprosił naczelnik Dorotę Szmulik o przedstawienie 

sytuacji: ile jest mniej więcej dróg, szacunkowych kosztów ewentualnego przejęcia dróg. 

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że drogi wewnętrzne powstają w wyniku podziału 

prywatnych gruntów, które w planie zagospodarowania przestrzennego przeznaczone są pod 

budownictwo mieszkaniowe. Każda działka budowlana, która ma być zagospodarowana musi 

mieć dostęp do drogi, chociażby przez drogi wewnętrzne. Właściciele tych działek wykupują 

udział w tych drogach lub mają ustanowione służebności. Analizie poddane zostały tereny w 

Łące Prudnickiej i Moszczance, gdyż tam jest najwięcej tych dróg wyodrębnionych. Są to 

drogi, które prowadzą tylko do zabudowań mieszkalnych, nie są połączone w żaden sposób z 

innymi drogami,  nie są to drogi ogólnodostępne, służą wyłącznie jako dojazd do posesji 

prywatnej. Na wspomnianym terenie jest około 45 dróg wewnętrznych, ich obszar to około 7 

ha. Jeżeli gmina przejęłaby te drogi to byłaby to strata około 40 000 na podatku od 

nieruchomości, gmina musiałaby te drogi wybudować, a koszt budowy takiej drogi kształtuje 

się od 500-1000 zł za metr. Do tego dochodzą koszty odrolnienia, które może średnio 

kosztować około 3 000 złotych za 10 arów. Koszty takie ponoszone są przez 10 lat. Warto 

wspomnieć, że w przypadku przejęcia dróg drogi te nie mogłyby zostać objęte 

dofinansowaniem, bo dofinansowanie zwykle dotyczy tylko dróg publicznych. Do tego 

dochodzi utrzymanie czystości. Naczelnik przedstawiła koszty takiego utrzymania w 

poszczególnych sezonach. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyraził zdanie, że bardzo ryzykownym posunięciem jest 

zapoczątkowanie przejmowanie takich dróg.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy są jakieś wnioski pisemne od mieszkańców? 

Odpowiedz Burmistrza nie została nagrana. 

Radny Edward Mazur wyraził zdanie, że na chwilę obecną gmina nie powinna przejmować 

dróg prywatnych. 

Radny Zbigniew Kosiński stwierdził, że rolnicy już jakiś czas temu zwracali się z prośbą o 

wytyczenie dróg polnych na nowo, które w chwili obecnej nie zawsze są tam, gdzie powinny.  

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że sukcesywnie są prowadzone postępowania 

rozgraniczeń takich dróg. Jeżeli tylko rolnicy składają takie wnioski to są one realizowane.  

Burmistrz powiedział, że na szybko przeliczył koszt wybudowania i utwardzenia dróg o 

których mowa i wyszła kwota ponad 10 mln zł, bez kosztów okołoinwestycyjnych.  

Między radnymi wywiązała się dyskusja. 
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Burmistrz oznajmił, że chcąc zakończyć temat chciałby, aby komisja dała mu opinię na ten 

temat. Zapytał czy dobrze rozumie, że na tą chwilę radni nie są za tym, aby przejmować drogi 

prywatne? 

Radni potwierdzili, że póki co gmina powinna się wstrzymać z przejmowaniem dróg 

prywatnych. 

Przewodnicząca Paweł Licznar oznajmił, że komisje wypowiedziany się jasno, że są 

przeciwne przejmowania dróg wobec powyższego polecił powrót do porządku obrad. 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola 

nr 4 przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299) 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał czy rodzina wyraziła zgodę na nadanie imienia 

zaproponowane w projekcie? 

Burmistrz oznajmił, że tak. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola nr 4 

przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 

1300) 

Radni nie wnieśli pytań i uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1300) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozowju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 

1301) 

Radni nie wnieśli pytań i uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1301) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz 

Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

. Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę 

Prudnik udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku 

(druk nr 1302)  

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar poinformował, że na komisje w miesiącu kwietniu 

zostanie zaproszony Prezes SIM Południe pan Karbowiak – zaproszenie zostało wystosowane 

na prośbę radnego Zygmunta Trojniaka. 
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Radny Tomasz Wisła oznajmił, że popiera inicjatywę budowy budynków wielorodzinnych, 

jednakże z tytułu tego, jak jest to zaplanowane przez system organizujący obawia się o to jaka 

będzie przyszłość wykupu mieszkań przez osoby, które przystąpią do programu. Oznajmił, że 

w chwili obecnej wstrzyma się od głosu. Bedzie głosował „za” dopiero w momencie, gdy 

usłyszy za jaką kwotę najemcy będą mogli wykupić mieszkania.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że ma kilka pytań do Prezesa SIM i przed podjęciem 

uchwały chciałby móc mu je zadać.  

Przewodniczący Paweł Licznar oznajmił, że będzie taka możliwość na przyszłej komisji.  

Między radnymi a burmistrzem wywiązała się dyskusja. Radny Zygmunt Trojniak 

zawnioskował, aby w miesiącu sierpniu – kiedy są prezentowane sprawozdania ze spółek 

gminnych – pojawiło się również sprawozdanie ze spółki SIM. 

Burmistrz oznajmił, że jak najbardziej można żądać takich informacji, gdyż gmina Prudnik 

posiada udziały zarówno w spółce SIM jak i w PKS Głubczyce.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie złożony wniosek formalny. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do planu pracy Rady Miejskiej sprawozdania SIM oraz PKS Głubczyce w 

miesiącu sierpniu kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę 

Prudnik udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk 

nr 1302) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303) 

Projekt uchwały omówił Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski.  

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że uchwala odnosi się do partnerstwa Nyskiego, ale 

nigdzie w uchwale nie może znaleźć odnośnika dotyczącego Gminy Prudnik. 

Kierownik Referatu Ryszard Zwojewski oznajmił, że jak wynika z uzasadnienia są to 

zbiorcze wyniki wszystkich partnerów.  

Między radnymi wywiązała się dyskusja w temacie. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar zapytał czy gmina Prudnik miała jakiś wpływ na 

kształtowanie się wskaźników? 

Kierownik Referatu Ryszard Zwojewski powiedział, że budując partnerstwo przyjęte 

zostały w strategii jakieś plany działania wspólne dla wszystkich. 

Dalsza dyskusja ni została podjęta. 

/posiedzenie komisji opuścił radny Tomasz WISŁA/ 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 



20 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

 

f-h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303a) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1304) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1305) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych (druk nr 1303a, druk nr 1304, druk nr 1305) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

 

Kierownik Ryszard Zwojewski oznajmił, że w niedługim czasie gmina będzie musiała 

zmierzyć się z tematem programu rewitalizacji, który musi być zrobiony zgodnie z ustawą. 

Wyjaśnił kolejne etapy postepowania.   

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306) 

Projekt uchwały został omówiony przez naczelnika Wydziału Szymona Kroczaka. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czemu nie jest przedkładany pod głosowanie tekst 

jednolity uchwały tylko zmiany? Stwarza to trudności w odczycie. 
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Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że radczyni wskazuje kiedy to ma być tekst jednolity, 

a kiedy wprowadza się zmiany i nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał co radykalnego zmieniło się jeśli chodzi o regulamin? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że projekt uchwały ma dwa rodzaje zmian – są to 

zmiany czysto redakcyjne - spowodowane są zmianami definicji niektórych nazw odpadów 

oraz zmiany merytoryczne. Naczelnik przedstawił skąd te zmiany wynikają oraz omówił je w 

sposób szczegółowy. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy częstotliwość odbioru odpadów komunalnych się 

zmienia? 

Naczelnik Szymon Kroczak  oznajmił, że częstotliwość nie ulega zmianie. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy projekt uchwały był konsultowany z kimś z 

zarządców np. Z TBS-em, ZUK-iem? Czy ewentualnie wnoszą oni jakieś uwagi? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że nie projekt uchwały nie był konsultowany, gdyż 

nie zmienia się rodzaj odpadów odbieranych, ani częstotliwości, więc nie ma przesłanek do 

konsultacji.  

Między radnym Zygmuntem Trojniakiem a Naczelnikiem Szymonem Kroczakiem wywiązała 

się dalsza dyskusja.  

Radny Zygmunt Trojnaik zapytał czy mieszkaniec zabudowy wielorodzinnej może 

wywozić odpady zielone na PSZOK? 

Naczelnik Szymon Kroczak poinformował, że nie, gdyż nie jest wytwórcą tego odpadu. 

Wytwórca jest ten, kto tą trawę fizycznie skosi. 

Radny Zygmunt Trojnaik zapytał czy jest jakiś limit dotyczący ilości wywozu odpadów 

zielonych na PSZOK? 

Naczelnik Szymon Kroczak  oznajmił, że nie ma takiego limitu. 

Radny Edward Mazur zapytał o ilość worków wydawanych na osobę na odpady 

segregowane. Czy coś się zmienia? 

Naczelnik Szymon Kroczak poinformował, że ilość worków pozostaje bez zmian. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar wyraził opinię, iż w jego przekonaniu system 

gospodarowania i regulamin powinien zostać przebudowany i bardziej dostosowany do 

rzeczywistości. Przedstawił swoje pomysły na dotyczące gospodarki komunalnej. W tym 

momencie do wyjścia zaczął zbierać się radny Zygmunt Kosiński z związku z tym 

Przewodniczący Komisji zaproponował przejście do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

 

Komisje Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 
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ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (5) 

Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1307) 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył kwestię pkt. 4 mówiącego o tym, że właściciel we 

własnym zakresie wyposaża nieruchomość w pojemnik do gromadzenia bioodpadów. Zapytał 

dlaczego akurat w przypadku tej jednej frakcji właściciele nieruchomości mają mieć 

pojemniki zakupione we własnym zakresie? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że ten zapis nie ulega zmianie, w tym samym 

kształcie funkcjonował we wcześniejszej uchwale. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jednak czym się kierowano proponując taki zapis.  

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że trudno mu teraz stwierdzić czym kierowano się w 

2019 roku. Wówczas rozgraniczone zostały odpady zielone od odpadów bio.  

Radny Zygmunt Trojniak zgłosił formalny wniosek, aby wszystkie pojemniki, które są do 

gromadzenia różnych frakcji były wyposażane przez firmę obsługującą system. 

Naczelnik Szymon Kroczak  zaapelował, aby być świadomym konsekwencji.  

Między radnymi wywiązała się dyskusja. 

Radny Edward Mróz wyraził zdanie, że wyposażanie domostw przez firmę obsługująca jest 

niepotrzebnym tworzeniem dodatkowych kosztów dla ZUK-u i gminy. 

/Posiedzenie opuścił radny Zbigniew Kosiński/  

Radny Zygmunt Trojniak przypomniał, że zgłosił wniosek i chciałby, aby został on 

przegłosowany. 

W związku z tym, że posiedzenie opuścił radny Zbigniew Kosiński komisje nie posiadają 

quorum do opiniowania i zgłaszania wniosków, wobec tego nie zajęły stanowiska wobec 

wniosku radnego, ani też dotyczącego projektu uchwały. 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym (druk nr 1308) 

Radny Zygmunt Trojniak poruszył problem związany z wysyłaniem deklaracji epuapem. 

Kierownik Monika Gniecka – Witkowska oznajmiła, że cały czas jest możliwość wysyłanie 

deklaracji elektronicznie, być może wystąpił jakiś problem. 

Druga kwestia poruszona przez radnego Zygmunta Trojniaka dotyczyła zmiany, że do 

każdej deklaracji należy dodać wykaz lokali mieszkalnych wraz z ilością osób. Zapytał 

dlaczego na zarządców nakładane są dodatkowe obowiązki? 

Kierownik Monika Gniecka – Witkowska odpowiedziała, że w celu weryfikacji deklaracji 

urząd może prosić o dodatkowe dokumenty – tak wynika z ustawy.  
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Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że rozumie, iż w momencie gdy zarządcy nie złożą 

prawidłowej deklaracji – wraz załącznikami – zostaną wyciągnięte wobec nich 

konsekwencje? 

Kierownik Monika Gniecka – Witkowska potwierdziła, że tak będzie.  

Radny Edward Mróz zaproponował, aby w związku z brakiem quorum komisja zebrała się 

przed samą sesją, aby zaopiniować poszczególne druki. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar oznajmił, że zwrócił się z prośbą do radnego 

Andrzeja Gajewskiego, który był nieobecny na komisji w związku z uczestnictwem w 

zawodach pożarniczych, aby po ich zakończeniu dołączył do komisji. 

Radny Andrzej Gajewski dołączył do posiedzenia. W tym momencie posiedzenie opuścił 

radny Zygmunt Bochenek. W związku z tym komisja nadal nie posiadała quorum do 

opiniowania projektów uchwał i formułowania wniosków. 

 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 1309) 

Radny Edward Mróz zabrał głos dotyczący zbliżającego się terminu przeglądu dróg. 

Zawnioskował, aby wszyscy radni mogli wziąć udział we wspomnianym przeglądzie. Nie 

tylko członkowie Komisji Budownictwa. 

Radny Edward Mazur poparł wypowiedź przedmówcy. Zasugerował, aby Przewodnicząca 

Komisji Urszula Rzepiela zaproponowała termin na zbliżającej się sesji. 

 

Między radnymi wywiązała się dyskusja dotycząca wysokości planowanej ulgi w związku z 

poprzednim projektem uchwały. 

Naczelnik Szymon Kroczak poprosił o rozważne podwyższanie lub obniżanie kwoty. 

Oznajmił, że o ile pod kwotą 5.50 zł podpisuje się ponieważ ma na to kalkulacje, o tyle jeśli 

ktoś proponuje 6,00 zł to potrzebne jest wykonanie kalkulacji proporcjonalne do tej kwoty. 

Radny Andrzej Gajewski oznajmił, że ma trochę odrębne zdanie w tym temacie. Gdyby nie 

to, że ustawodawca narzuca obowiązek wprowadzenia kompostowników do uchwały to 

szczerze mówiąc jest przeciwny kompostowaniu w takiej formie, że zwalnia się osoby 

kompostujące z pewnej kwoty opłaty. Oznajmił, że może dojść do sytuacji, że do śmietników 

komunalnych będą dorzucane odpady zielone. Im bardziej preferowana będzie ulga do 

kompostowników, tym więcej tego zielonego będzie trafiało do odpadów zmieszanych 

komunalnych. 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar stwierdził, że jego pomysł podniesienia kwoty ulgi 

do 6,00 złotych wynika z tego, że większość odpadów zielonych jest wytwarzana na wsi. Siłą 

rzeczy nie będzie w stanie uzupełnić zielonym kosza na odpady zmieszane. Dodał, że rozumie 

obawy radnego Gajewskiego w tym zakresie i uważa, że to powinno być bardziej 

kontrolowane, a na delikwentów dopuszczających się takich czynów powinny być nakładane 

kary.   

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar oznajmił, że konsultował projekt omawianej 

uchwały z wójtem gminy Pakosławice, który wprowadził podobną uchwałę dającą upust na 

kompostowanie. Strumień śmieci zielonych zmniejszył się o połowę i nie zwiększył się 

strumień śmieci zmieszanych. 

Kierownik Referatu Monika Gniecka – Witkowska oznajmiła, że chciałaby przekazać 

jeszcze jedną istotną informację, a mianowicie to, że cennik w Domaszkowicach zmienił się 

dwukrotnie. W tamtym roku ceny wzrosły o 8%, w tym roku o 16%. Więc propozycja, że 

ulga za kompostowanie powinna być większa przy wzroście kosztów pozostałych na 

wszystkich frakcjach jest ryzykowna. 
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6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

a) Przedstawienie rysunków z rozwiązaniem domu pogrzebowego i cmentarza na ul. 

Jesionkowej. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Aleksander Gacek przedstawił 

projekt budowy cmentarza przy ulicy Jesionkowej. Oznajmił, że gmina jest już na etapie 

końcowym odbioru dokumentacji na ten cmentarz, w miesiącu kwietniu nastąpią czynności 

odbiorowe dokumentacji. Projekt nie przewiduje uzyskania pozwolenia z uwagi na to, że 

koszty wyłączenia z produkcji rolnej ponad 4,5 ha wynosi prawie 3 mln złotych i w świetle 

nowych przepisów pozwolenie budowlane na cały obszar nie jest konieczne. Na poprzedni 

projekt gmina uzyskała pozwolenie na budowę, jednak w 2014 roku przepisy się zmieniły i 

aktualnie gmina nie będzie starać się o pozwolenie.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy nie jest błędem to, że dokumentacja nie będzie 

kończyć się pozwoleniem budowlanym? Oznajmił, że w tym momencie jeżeli dokumentacja 

nie będzie kończyła się pozwoleniem, a będzie zawierać jakiekolwiek błędy, albo 

niedociągnięcia, których administracja nie wyłapie dokumentacja zostanie odebrana, 

wykonawcy się zapłaci, a potem okaże się, że w dokumentacji czegoś brakuje i gmina nie 

uzyska pozwolenia na budowę w późniejszym czasie. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Aleksander Gacek oznajmił, że 

na dokumentacje jest gwarancja. Projekt jest ważny trzy lata. Trzeba ustalić jakiś zakres 

działania i kiedy wystąpić o pozwolenie na budowę i w jakim zakresie, ponieważ zlecając 

dokumentację projektową nie było wiadomym, że konieczne będzie odrolnienie w tym 

zakresie. Mając obecną wiedzę aneksowano umowę z wykonawcą z uwagi na to, że kwota 

prawie 3 mln złotych jest ogromna. Kwota ta jest płatna w ratach w okresie 10 lat, może być 

też w części umorzona, w zależności od decyzji marszałka. Stąd zapytanie czy nie zlecić 

projektantowi nowego zakresu o uzyskanie w jakiejś części pozwolenia na budowę.  

 

Radni nie zajęli stanowiska odnośnie przedstawionego projektu.  

 

b) Wydanie opinii w sprawie wynajęcia lokalu użytkowego w trybie bezprzetargowym. 

 

W związku z brakiem quorum radni nie zajęli stanowiska. 

 

 

   

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji  

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

 

   Paweł Licznar 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 
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